
Elevråd: Lekebergsskolan 7-9  

 

Datum: 2024-10-11 

 

Deltagare: Erik Ignell 7A, Tim 7D, ,Albin Johansson 8C, , Svante Axelsson 9A, Melvin 
Gustavsson, Syrsa 9B, Melvin 9C, Fideli Lyktberg 9D. David Sandahl Rektor. 

 

 

• Hallowen 24 okt.  Fråga från Ana om Elevrådet kan hjälpa till att utsmycka dagen 
före. 

Bra om så många som möjligt klär ut sig. 
Regler kring utklädning kommer snart ut till elever och 
vårdnadshavare. 
 

• Elever i cafeteria. 
De flesta klasserna är positiva till att ha elever i cafeterian 
Förslag är att anmäla sig om man vill till mentor.  
 
 

• Rörelsesatsningen 
Fungerar bra, alla är positiva till det. 
Vill ha fler dagar. 
Önskemål om inköp: fotbollar, basketbollar, pingisrack, hopprep, paddelrack 
 

• Politiker för en dag. 5 november. Elevrådet åk 8 och 9 erbjuds.  
• Trygghet och arbetsro: 

Mindre vandalisering i korridorerna 
Bra med fler sittplatser i cafeterian 
Överlag upplevs det stökigt enheterna från åk 7 
Stökigt kring pingisbordet i cafeterian 
Biljardbordet får inte plats när det är många som spelar bordtennis 
Kan skolan ha bordtennisbordet någon annanstans? 
Behöver en större cafeteria för att alla elever ska få plats under sina raster 
Stökigt i musiksalen 
 

• Bilder på väggar i A-enheten har kommit som förslag från LEBO/LEKO. Berg/vatten 
eller snöbild. Elevrådet vill ha fler motiv med mönster 

• Syns ej inställda på tv:n i cafeteria. Vill ha fler tv.apparater i andra enheter. 
• Behövs ett matråd under terminen. 
• Nästa elevråd 18 nov kl 14:00 

 

 
 


